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Stadsdelsnämndens funktionshinderråd 

Närvarande ledamöter; 
Doaa Zatara 
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Avram Lazaridis (skype) 
Karin Rotsman 
Richard Friberg 
 

Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, avdelningschef äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
Anissa Allali, Anhörigkonsulent 
Venos Taki, Verksamhetsutvecklare 

Protokollet justerat: 
2024-08-27 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Richard Friberg 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 240822 med ett tillägg om 
tillgänglighetsvandringar. 

4. Föregående protokoll  

Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna. 
 
5. Ledamot till funktionshinderrådet 

Rådet har beslutat att adjungera en ledamot till mötena med start i 
september 2024 och framåt. 
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6. Information från förvaltningen 

 Information om att Järva stadsdelsdirektör har sagt upp sig 
och kommer att jobba september ut. Information har gått ut 
under gårdagen. 

 Avdelningschef informerar om att sommaren har lugn i 
stadsdelsområdet. Feriearbetare på vård- och 
omsorgsboenden har varit uppskattat. Rinkeby vård- och 
omsorgsboende är fullt belagt på de tre våningar som 
öppnat och efterfrågan av plats på vård- och 
omsorgsboende har ökat. Kista vård- och omsorgsboende 
är fullt och det sista våningsplanet som varit tomt kommer 
att öppnas upp. 
Chefsstrukturen ses över inom förvaltningen. Det kommer 
att bli nya strukturer på chefsnivåer. Start från 1 januari 
2025.  
Nya socialtjänstlagen träder i kraft juni 2025. Just nu pågår 
omställningsarbetet inför 2025.  
 

 Information om mötesplatser. Ingrid berättar om sesam – 
möteslokal, mellan Husby och Akalla finns en möteslokal. 
Mötesplats på entreprenad som drivs av Novelia och finns i 
Tensta.  
 

 Ingrid berättar om Rinkebyfestivalen som äger rum24 
augusti. 

 

 Pågående arbete inom förvaltningen nu är att sammanställa 
tertialrapportering två för perioden april till och med augusti 
2024. Utvärderingsarbete och skrivelser görs om hur 
aktiviteter kopplat till nämnden och enhetens mål har 
uppnåtts och vad man har gjort. Mer information kommer till 
rådets sammanträde i september.  
 
 

 Anissa Allali, ny anhörigkonsulent inom avdelningen 
presenterar sig. Kommer senast från Kungsholmen. 
Kommer vara inriktad på målgruppen personer med psykisk 
ohälsa och socialpsykiatri föreläsning Juridik för anhöriga – 
en öppen föreläsning. Anhöriggrupp för föräldrar med vuxna 
barn som har psykisk ohälsa. Den anhöriggruppen startar i 
september till och med december som Anissa.  
Tips om hälsodagen den 4 september inriktat till seniorer.  
Det planeras för den internationella anhörigdagen 
tillsammans med stadens anhörigkonsulenter den 6 oktober 
2024. Mer information om det kommer att komma ut. 
Mer information finns att tillgå via länkar nedan, 
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https://start.stockholm/stod-familj/  
 
https://funktionsnedsattning.stockholm/olika-former-av-
insatser/stod-och-hjalpmedel/stod-till-anhoriga/ 
 

 Dialogforum om trygghetsfrågor den 11 september. Rådet 
önskar veta mer innan en representant utses. Venos 
kontaktar samordnaren för att undersöka frågan och 
återkopplar till rådet. 
 
 

7. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 
 Avseende remiss om revidering av programmet för stöd till 

anhöriga i Stockholms stad (2025-2028) 
Rådet ställer sig överlag positiva till revideringen av 
programmet stöd för anhöriga. Dock ser rådet vikten av att 
tillgängliggöra anhörigkonsulenternas stöd. Vidare menar 
rådet att, i förslaget behöver lyftas in hur anhörigstödet kan 
nyttjas för de anhöriga som är i behov av det. Samverkan 
med trossamfund, civilsamhället och hur det praktiskt 
fungerar önskar rådet se fungera i praktiken.  
 
Rådet välkomnat att aktiviteter är föreslagna i programmet 
men ställer sig frågande till att samma aktiviteter ska ligga i 
ett program som inte har ett slutdatum. Vilka aktiviteter 
nämnderna antar bör rimligtvis ändras år från år.  
 
Vidare anser rådet att aktiviteter som formuleras i termer att 
”verka för…”, utveckla…” är icke förpliktigande utan bör 
istället beskrivas som ett ska-krav. 
 

Exempelvis borde det stå på sid 24:  

”Ta fram ett tydligt stöd till barn som anhöriga” 
Istället för 
 
”Tydliggöra och fortsätta utveckla stödet till barn som 
anhöriga” 
 
Kort sagt behöver programmet vara mycket tydligare och 
kraftigare i sitt uttryck vad som ska göras. Från 
Nulägesanalays – aktiviteter - genomförande och 
uppföljning.  
 
Rådet menar också att översättning till olika språk om 
information angående anhörigstödet. Bemötandet till 

https://start.stockholm/stod-familj/
https://funktionsnedsattning.stockholm/olika-former-av-insatser/stod-och-hjalpmedel/stod-till-anhoriga/
https://funktionsnedsattning.stockholm/olika-former-av-insatser/stod-och-hjalpmedel/stod-till-anhoriga/
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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anhöriga i programmet för kriminella, psykisk ohälsa. Rådet 
välkomnar denna del av programmet.  
Vidare önskar rådet veta vad de vägledande och det 
stöttande samtalen innehåller och skillnaden mellan dessa. 
 

 Rådet har fortsatt önskemål om att få träffa presidiet. Beslut 
att ordförande Doaa Zarara parallellt med förvaltningen 
kontaktar presidiet.   
 

 
8. Övriga frågor 

 Rådet önskar tillgänglighetsvandringar och önskar att gå 
med nämnden. 

 Inför budget som presenteras i oktober 2024: Rådet önskar 
att workshops genomförs tidigare än november. 
Avdelningen ser över om det är möjligt.  
 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. Nästa möte är planerat den 19 
september.  

 

10. Bilagor 
 
1. Program för anhöriggrupp för föräldrar med vuxet barn med 

psykisk ohälsa 
2. Juridik för anhöriga 
3. Hälsodagen 4 september 
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